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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 6 
TORSDAG DEN 4. MARTS 2004. 

 
Til stede: Klavs Andreassen, Martin Kaalund, Bjarne Thor Jensen, Finn Schmidt Jensen, Lone 

Klamer, Anker Blauenfeldt, Mette Bjersing, Jørn Weirsøe, Per Jakobsen, Erik Jonas 
Pedersen, Bjarne Eriksen, Christian Finderup.  

 
Afbud:  Birgit Eriksen, Preben Nørgaard deltog ikke. 
  
Referent: Erik Jonas Pedersen. 
 
Dagsorden. 
 
Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 
 
Pkt. 2: Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde nr. 4, d. 28. oktober 2003. 

Referatet blev godkendt.  
Opfølgning på pkt. 3: Per Jakobsen vil hente spilletøj hos Birgit Eriksen, SSU 
undersøger om det kan bruges, tilbyder det til spillerne og forærer resten til Letland. 
  

Pkt. 3: Siden sidst. 
Klavs Andreassen kunne konstatere, at vi er i en periode med mange jubilæer, og 
havde deltaget i så mange som muligt. Klubberne var generelt meget glade for at få 
besøg fra kredsen. Lejligheden kunne ofte bruges til at give råd om 
breddekonsulentordning, køb af bolde til fordelagtige priser, osv.. 

 
Pkt. 4: Økonomi. 

Budget 2004/2005. 
Bjarne Thor Jensen gennemgik det udleverede budgetforsalg. De oprindelige ønsker 
fra alle udvalg, ville have medført et underskud på kr. 139.000, men med 
nedskæringer i udvalgenes ønskede budgetter, fremkom et budget med kr. 6.000 i 
underskud og med en aktivitetspulje på kr. 12.000.  
Finn Schmidt Jensen fandt, at nedskæringen i SSU’s budget ville medføre faldende 
aktivitet i næste sæson, og mente det måske ville være en idé at tage 
breddekonsulentordningen op til fornyet overvejelse. Bjarne Thor Jensen påpegede, at 
SSU’s nedskæring fandt sted på en konto for spilletøj, som faldt bort med de nye 
regler, samt på en EDB konto. Klavs Andreassen påpegede, at bestyrelsen tidligere 
havde godkendt at fortsætte breddekonsulentordningen i endnu en periode. 
USU vil klare nedskæringerne ved at beskære udlandsrejser, trænerlønninger og evt. 
udgifter til U19. Per Jakobsen fandt at administrationsudgifter på kr. 274.000 set i 
forhold til f.eks. USU budget på kr. 226.00 vil kunne undre. Christian Finderup gjorde 
opmærksom, at USU’s budget snarere var kr. 1.000.000, idet der jo er store indtægter 
fra holdturnering og SM. Bjarne Thor Jensen så gerne administrationsomkostningerne 
reduceret. Men der var stadig for store portoudgifter, selvom de var reduceret i forhold 
til sidste år. 
Anker Blauenfeldt mente, at VETU kunne klare nedskæringen ved at øge egenbetaling 
og nedsætte tilskud til spillere. 
Bjarne Eriksen havde udsendt en redegørelse for konsekvenserne for UDU og 
BREDU. Specielt UDU er ret hårdt ramt og må nedjustere sine aktiviteter. Bjarne 
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Eriksen fremhævede, at den store stigning i forhold til tidligere år ikke alene skyldtes 
højere trænerlønninger, men mere at et tilskud fra DBF var faldet bort. Tilskuddet 
blev tidligere give t for at få en lav og ens pris på kurser. I dag betyder det, at DBF 
bestemmer, hvad kurser må koste, men har reduceret tilskuddet. Ifølge Bjarne Eriksen 
betyder dette en udgiftsforøgelse på  kr. 40.000. Anker Blauenfeldt foreslog, at man 
evt. kan reducere udgifterne ved at samarbejde med København og Fyn om kurser. 
Bjarne Thor Jensen nævnte, at der stadig er kr. 12.000 i aktivitetspuljen, som evt. vil 
kunne bruges. Bestyrelsen mente dog, at de kr. 12.000 skulle stå i aktivitetspuljen og 
ikke på forhånd disponeres til udvalget, heller ikke et forslag om fjerne dem fra 
aktivitetspuljen og i stedet arbejde med et tilsvarende overskud kunne godkendes. 
Jørn Weirsøe fik bekræftet, at DU’s budget ikke omfattede dommerkurser. 
Klavs Andreassen afsluttede debatten med at konkludere, at der var enighed om at 
beholde aktivitetspuljen og at foreslå, at bestyrelsen straks i den nye sæson skal have 
en grundig diskussion om, hvorledes pengene skal fordeles. 
 
 

Pkt. 5: Hovedbstyrelsesmøde nr. 3 d. 17. januar 2004. 
Klavs Andreassen nævnte, at referatet fra mødet er udsendt. 
Breddekonsulentordningen var efterfølgende blevet diskuteret af formandskabet, som 
kom til et oplæg til finansieringen, som Klavs Andreassen uddelte. Udgiften for SBKr.  
bliver 48.000 kr. SBKr. kommer altså ikke til at betale  pr. medlem, men  pr. kreds 
som bestyrelsen tidligere har ønsket. 
DBF har udsendt et brev om at overholde tidsfrister. Bestyrelsen synes man i DBF 
skulle bruge sin tid bedre, og hvis man har problemer med kredse/personer, der ikke 
overholder tidsfrister, så skal man kontakte dem og ikke alle over en bred kam. 
 

Pkt. 6: Aktivitetsplan. 
Bjarne Eriksen har udsendt en opdateret aktivitetsplan. Det er planen at udsende 
indbydelser til holdturneringen den 29. marts 2004. Dette betyder, at Lis Jensen skal 
have dem senest den 22. marts 2004. 

 
Pkt. 7: Deadline for ”Grænsefladebeskrivelser”. 

BREDU vil have vanskelligt ved at være klar før den 1. juni 2004. Resten af 
udvalgene vil aflevere til Martin Kaalund senest den 1. april 2004. 

 
Pkt. 8: Breddekonsulentordningen fra 1. september 2004 og fremefter. 

Som nævnt under pkt. 5, havde SBKr. fået opfyldt sit ønske om finansiering af 
breddekonsulenten. Det blev derefter diskuteret, hvor lang en periode man skulle 
ansætte breddekonsulenten. Finn Schmidt Jensen mente, at 1 år mere ville være 
tilstrækkeligt til, at bestyrelsen kan vurdere effekten af ordningen. Anker Blauenfeldt 
mente, at det måske ville være nødvendigt med 2 år, hvis det blev en ny person, der 
blev ansat. Mette Bjersing mente, at Preben Nørgaard var villig til at fortsætte og  anså 
2 år for at være for længe inden evaluering. Klavs Andreassen konkluderede, at 1 år 
mere ville være rimeligt i lyset af budgettet, og at der skulle foretages en evaluering af 
udbyttet omkring 1. januar 2005, hvorefter det skulle besluttes, om vi vil fortsætte 
enten med Preben Nørgaard eller med en anden, eller om vi skal droppe ordningen. 
Det vil være nødvendigt at finde nogle målbare mål, som kan bruges i evalueringen. 
Lone Klamer mente, at de klubbesøg, der indtil nu var gennemført var for lidt. Anker 
Blauenfeldt og Lone Klamer mente, at det var vigtigt, at breddekonsulenten deltog i 
klubmøder. Finn Schmidt Jensen syntes, at vi skal spørge klubberne om de har haft 
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glæde af breddekonsulenten. Et målbart kriterium kunne være fremgang af 
medlemmer/klubber. Klavs Andreassen og Bjarne Thor Jensen fandt ikke, at vi havde 
stoppet medlemstilbagegangen endnu. Mette Bjersing gjorde opmærksom på, at 
breddekonsulenten også var en ressourceperson, og nævnte også, at vi måske ikke 
reklamerede nok for breddekonsulenten f.eks. på hjemmesiden. Bjarne Thor Jensen 
syntes at Midtjylland og Fyn havde fremragende sider om breddekonsulenten. Erik 
Jonas Pedersen fortalte, at breddekonsulenten havde sit eget område på SBKr.’s 
hjemmeside, og at han havde været hos Preben Nørgaard og instrueret ham i brugen af 
hjemmesiden, og at Preben Nørgaard altid var velkommen til at kontakte ham, hvis 
der var problemer.  
Konklusionen blev, at breddekonsulenten kan ansættes yderligere et år, og at der på 
næste bestyrelsesmøde skal opstilles nogle målbare succeskriterier. Preben Nørgaard 
skal give sit input til sådanne kriterier, men skal ikke være med til den endelige 
udformning af succeskriterierne. Evaluering skal derefter finde sted ca. 1. januar 2005. 
 

Pkt. 9:  Repræsentantskabsmøde onsdag den 17. marts 2004. 
Der blev foretaget forskellige personrettelser i dagsordenen. Det blev vedtaget at pkt. 
13 skal ændres til en præsentation af den nye holdturnering (se pkt. 12) ved Mette 
Bjersing. 
Martin Kaalund ønsker fuldmagt fra alle opstillede kandidater, fuldmagten kan evt. 
sendes pr. mail. Udvalgene sørger for fuldmagter. 
Bjarne Eriksen har stemmesedlerne klar. 
Dagsorden lægges på hjemmeside, når den er færdig. 
SBKr. må møde med 12 repræsentanter til DBF’s repræsentantskabsmøde. Hvem det 
bliver, er endnu ikke helt afgjort. Udvalgene bedes give forslag til repræsentanter. 
 

Pkt. 10: Registrering af trænere og ledere. 
Klavs Andreassen kunne meddele, at næsten alle udsendte breve er blevet besvaret. 
Klavs Andreassen udsender rykker til de resterende. Proceduren vil rutinemæssigt 
blive gentaget hvert år. USU vil indbygge vejledning om, hvorledes man skal omgås 
de unge i deres vejledning til ungdomsledere. Alle udvalg bedes meddele, hvilke 
trænere og ungdomsledere, der evt. skal registreres. 

 
 Pkt. 11: Godkendelse af referater fra bestyrelsesmøder. 

Administrationsudvalget havde tidligere foreslået, at referater fra bestyrelsesmøder 
blev anset for godkendt, efter at de har ligget på den lukkede hjemmeside i 14 dage, 
og evt. indvendinger var blevet indarbejdet. Herefter vil referatet blive offentliggjort 
på SBKr.’s hjemmeside. Bestyrelsen besluttede, at den af administrationsudvalget 
foreslåede procedure skulle gælde fremover. Et mindretal bestående af Anker 
Blauenfeldt og Jørn Weirsøe var begge modstandere af, at referaterne blev 
offentliggjort, især af hensyn til personspørgsmål. 
 

Pkt. 12: Holdturnering i næste sæson for 17-100 årige. 
Per Jakobsen og Mette Bjersing gennemgik et udleveret forslag fra 
holdturneringsudvalget om en ny turnering. Holdturneringen henvender sig 
hovedsagelig til ikke klassificerede spillere over 17 år og skal afholdes i begrænsede 
geografiske områder. Turneringen skal være på infosport med resultater og skal i 
princippet afholdes i de officielle holdturnerings weekends. Holdene skal bestå af 4 
herrer og 2 damer, og der skal spilles 2 HS, 2 HD, 1 DD og 2 MD. Holdkampene vil 
med de 7 kampe tage ca. 1,5 til 2 timer. Der vil gives 1 point pr. vunden kamp.  
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Trods nogle indvendinger om faren ved, at helt unge og veteranspillere kan mødes, 
blev forslaget godt modtaget. Breddeudvalget er indtil videre ansvarlig for turneringen 
og sørger for at udsende tilmeldingsskemaer osv. 

   
Pkt. 13: Orientering fra udvalgene. 
 BREDU. 

BREDU har afholdt 5 træningssamlinger, 2 er aflyst. 
Forældremøderne har været en stor succes og vil gerne i samarbejde med USU lave 
forældremøder ved U9 og U11 turneringer. 
Der er afholdt 2 ud af 3 breddecups. 
Der mangler resultater fra ringturneringen. 
Eric Leonhard og Lars Hammergren overtager trænersamlingerne. 
BREDU har meldt fra til ”street badminton”. 
BREDU er begyndt på at foretage halreservationer. 

 
UDU. 
UDU har aflyst et lederkursus med kun 6 tilmeldte. 
T3 og T4 aflyst – prøves afholdt i en weekend. Det er vigtigt at gennemføre T3 og T4, 
da kredsen ellers vil komme til at stå svagt med hensyn til trænere. 
 

 DU. 
Der er i øjeblikket meget stor aktivitet, som klares ved et godt samarbejde med 
København og Fyn. 
 

 IT. 
Intet. Per Jakobsen meddelte, at han ikke ønsker at fortsætte som formand for udvalget 
til næste år. 
 
AU. 
Klavs Andreassen gennemgik et forslag til fælles klubskifteregler. Lone Klamer 
mente, at det var vigtigt, at klubskifteformularen bibeholdes for alle af hensyn til evt. 
økonomiske mellemværender mellem klubber og spillere. Klavs Andreassen kan ikke 
deltage i mødet den 20. marts 2004, Per Jakobsen var ligeledes forhindret, udvalgene 
bedes finde en person, der kan deltage og give besked til Klavs Andreassen. 
 
SSU. 
Sommermøde er planlagt. 
Personen, der skal tage sig af arrangementer er endnu ikke fundet. 
Man forsøger forskellige tiltag for at fastholde ungseniorer. 
 
USU. 
DM for U15 individuelt har været afholdt i Værløse, med et meget flot arrangement. 
DM for U13 hold afholdes i Holbæk. 
SM finaler for hold afholdes i Taastrup. 
SBKr. har 33 spillere med til Grand Prix turneringen i Erritsø i april. 
Det er USU’s opfattelse, at kun klubhold, ikke klubfællesskaber skal kunne deltage i 
DM for klubhold. 
USU efterlyser et præmieregulativ fra DBF/SBKr.. 
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Møder, der lægges på Fyn, for at alle skal have lige langt, er ikke en god idé, da 
sjællændere har store udgifter til bropenge. Klavs Andreassen mente, at en form for 
fællesudligning af udgifter er nødvendig. 
Bjarne Thor Jensen bemærkede, at nogle trænere ved DM, ikke havde brugt korrekt 
sponsortøj. Lone Klamer lovede at tage sig af sagen. 
 
VETU. 
DM har været afholdt i Albertslund. Tidligere store internationale navne er ved at 
dukke op i 35+ rækken, således vandt Jon Holst-Christensen herredouble med Peter 
Busch-Jensen, og flere ventes at fø lge efter i de kommende år. SBKr. fik igen i år 
mange mestre (15). 

 
Pkt.: 14:  Næste Bestyrelsesmøde. 

Ændres fra den 23. marts 2004 til den 30. marts 2004 på grund af guldkampen, der 
afholdes den 23. marts 2004. 

 
Pkt. 16: Eventuelt. 

Intet. 
 
 

 
Mødet slut kl. 23.00.   

godkendt  
  


